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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 08. marts 2022 

Kl. 19.00 – 21.30  

Personalerummet. 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Marianne Joldersma 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm 

Malene Brønd 

Mia Stensgaard (kommer senere) 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: ingen fremmøde 

  

Afbud: Marianne, Katja, Betina,  

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden, 

herunder opfølgning fra sidste 

møde. 

 

 

Godkendt. 

 

Medarbejder repræsentant for lærerne 

ønsker at, henvendelser fra forældre der skal 

behandles på bestyrelsesmødet sendes ud 

med en kort orientering om hvad 

henvendelsen drejer sig om. 

2 Nyt fra elevrådet  

 

Ikke fremmødt 

3 Budget 2022.  

JD fremlægger regnskab for 2021 og 

forslag til budget for 2022. Drøftelser 

og spørgsmål mhp. godkendelse. 

 

Jakob redegjorde for skolens underskud i 

2021, der skyldes langtidssygdom, ekstra 

lønomkostninger ved fratrædelse og et højt 

fravær bl.a. personalet.  

 

Bestyrelsen har på december mødet ønsket 

at prioritere ”varme hænder”. 

 

Det underskud har betydet at der er 

foretaget nogle dispositioner. En pædagog er 

opsagt og en pædagog er gået på orlov. 

køkkenmedhjælpen er opsagt, en 

medarbejder stopper til sommer og en 

medarbejder har søgt nedsat tid. Derudover 

er der reduceret i driftsmidler til skole og 

SFO. 

 

Gennemgang af ”Afregning Skole – SFO 

2022”, dokumentet beskriver forholdet for de 

opgaver SFO’en løser i skolen samt de fælles 

driftsomkostninger SFO skal bidrage til, bl.a. 

IT-support, køkkenmedhjælp, papirvarer osv.     

 

Bestyrelsen godkendt budgettet.  
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Opfordring til at formødet for budgetudvalget 

genindføres.  

 

Bestyrelsen beder ledelsen til at se nærmere 

på årsagerne til sygefraværet.  

4 Timefordelingsplan skoleåret 

2022-2023 

Gennemgang og drøftelse af 

forudsætningerne for timefordelingsplanen.  

Til kommende skoleår balancerer elevtallet 

på nogle årgange mellem 2 eller 3 klasser.  

Det drejer sig om kommende 0.kl., 1.kl og 

5.kl.  

 

Skolebestyrelsen er enige om, at der skal 

være konsistens mellem antal klasser der 

oprettes og tildelingen.  

 

Gennemgang af ledelsens forslag til 

timefordelingsplan. Drøftelse af  2-

lærerordning.  

 

Timefordelingsplanen blev godkendt.   

5 Princip: Mobil bevidst skole 

Jakob og Nina fremlægger forslag til 

ordlyd i et kommende princip om 

Mobil bevidst skole. Princippet skal 

afløse ordensregel om mobilfri skole. 

 

Bilag vedlagt dagsorden 

Generelt rammer princippet f int det der er 

drøftet i bestyrelsen.  

Forslag om præcisering af at ”i lektioner er 

mobilen som udgangspunkt ikke fremme, 

ved behov kan den anvendes efter lærernes 

anvisninger.”  

 

”Smartwatchs med simkort er at ligestille 

med en mobil.”  

 

Forslag om at alle klasser arbejder med 

”digital dannelse” en eller f lere gange om 

året.  

 

Princippet er godkendt med ovenstående 

ændringer.  

 

Drøftelse af hvilke princip der gælder for 

SFO’en. 

6 Meddelelser Forældre henvendelser vedr.: 

Indskrivning til 0. klasse., drøftelse og 

orientering.  

 

Lærere der forlader udskolingen – ledelse 

orienterede om at to naturfagslærere har 

opsagt deres stilling og at vi med meget kort 

ansøgningsfrist lykkedes at få ansat 2 nye 

naturfagslærere.  

 

Badning i bikini eller badedragt? Flyttes til et 

kommende møde. 

  7  Eventuelt 

 

Punkter til kommende møder: 

 

Bestyrelsen bad om en drøftelse af 

personale- sygefraværet på et kommende 

møde (se punkt 3) 

 

Henvendelse om badning i bikini/badedragt 

ved idræt.  
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Forældrehenvendelse via Betina.  

 

Sundhedspolitikken skal endelig 

færdigbehandles. 

 


